

16 марта 2019 года состоялось очередное заседание студенческого научного кружка по нормальной физиологии. Кружковцы подготовили структурный анализ-обзор научно-исследовательских статей 23 съезда физиологов имени Павлова. На заседании были затронуты темы влияния гормонов щитовидной железы на репродуктивные характеристики половой системы женщин, а также влияние стрессового фактора на продуктивность работы студента в день экзамена и др.

On March 16, 2019, a regular meeting of the student scientific circle on normal physiology was held. Members of the circle prepared a structural analysis-review of research articles of the 23rd Congress of Physiologists named after Pavlov. The meeting touched upon the effects of thyroid hormones on the reproductive characteristics of the female reproductive system, as well as the influence of the stress factor on student productivity on the day of the exam, etc.